
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 14. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 90

Ministeren udtaler i KEF alm. del – svar på spm. 11, at det er vigtigt, at både borgere og

virksomheder opfordres til at gennemføre alle rentable investeringer i energibesparelser,

og at man udnytter de øvrige fordele, der ligger i energieffektivitet. Mener ministeren, at

en energimærkningsrapport i sig selv er et tilstrækkeligt værktøj til at sikre disse fordele,

som der henvises til i ministerens svar?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken
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